

ISSN 2095-9958
CN 10-1316/R

中国科技核心期刊(中国科技论文统计源期刊)

中华骨与关节外科杂志

ZHONGHUA GU YU GUANJIE WAIKE ZAZHI

Chinese Journal of Bone and Joint Surgery

ISSN 2095-9958



9 772095 995189

万方数据

主管：国家卫生健康委员会

主办：中国医学科学院



中华骨与关节外科杂志

ZHONGHUA GU YU GUANJIE WAIKE ZAZHI

月刊 2008年4月创刊 第14卷 第4期 2021年4月

主 管

国家卫生健康委员会

主 办

中国医学科学院

主 编 邱贵兴

编辑部主任 高 鹏(代)

编辑出版

中国协和医科大学出版社

《中华骨与关节外科杂志》编辑部

北京东单三条9号(100730)

电话:010-65281306

E-mail:guguanjie@126.com

投稿网址:www.cjbjs.com

印 刷

北京联合互通彩色印刷有限公司

中国标准连续出版物号

ISSN 2095-9958

CN 10-1316/R

广告许可证

京东工商广字第0342号

广 告

《中华骨与关节外科杂志》市场部

发 行

中国协和医科大学出版社期刊中心

地址:北京东单三条9号

邮 发

全国各地邮电局

邮发代号:82-735

国内定价

每期15.00元,全年180.00元

本期责任编辑 刘亦男

本期英文编辑 刘亦男

本刊版权归《中华骨与关节外科杂志》编辑部所有

目 次

述评

推出系列临床指南/专家共识推动中国骨科加速康复外科发展

.....邱贵兴 (241)

文献计量学

基于Scopus数据库对股骨头坏死近十年文献计量分析

.....孙晶,王亮,王天天,等 (245)

临床论著

体重指数对活动平台单髁置换术中长期临床结果的影响

.....高焕坤,徐熙鹏,孙一,等 (251)

全膝关节置换术治疗大骨节病性关节炎的临床疗效及其相关性分析

.....刘慧敏,王亚飞,武健民,等 (258)

初次单侧关节置换术后输血现状及影响因素分析

.....晏征,张金庆,杨德金 (263)

1422例人工髋关节翻修术病因分析顾建明,冯啸,周一新 (267)

带血管蒂髂骨瓣移植治疗股骨头缺血性坏死填充位置的有限元分析

.....李伯瑞,赵德伟,覃开蓉,等 (272)

单纯后路及后-前联合入路手术治疗非治愈性结核性胸腰椎后凸畸形的临床疗效研究麦尔旦江·麦合木提,杨文鹏,买尔旦·买买提,等 (278)

腰椎管狭窄症后路内镜减压手术策略研究...丁宇,张建军,卢正操,等 (285)

多维交叉锁定接骨板治疗股骨干髓内钉术后骨不连的临床疗效研究

.....张伟,李建涛,聂少波,等 (292)

锁扣带袢钛板在下胫腓联合损伤中的应用及疗效分析徐小彬,王逸群,朱玮,等 (298)

综述

胫骨远端pilon骨折手术入路研究进展张宪高,张一,王志强 (303)

保留后交叉韧带在全膝关节置换术中的影响王金子,丁海,常文举 (310)

镁合金骨植入材料表面改性的研究进展秦浩添,翁鉴,于斐,等 (315)



欢迎关注《中华骨与关节外科杂志》微信公众号

郑重声明

官方网站: www.cjbjs.com

编辑部主任: 高 鹏

编 辑: 孙 维 李丹阳 刘亦男 曹 静

编辑部地址: 北京市东城区东单三条9号 中国协和医科大学出版社

邮 编: 100730

电 话: 010-65281306

E-mail: guguanjie@126.com

《中华骨与关节外科杂志》编辑部

Chinese Journal of Bone and Joint Surgery

Monthly Established in April 2008 Volume 14 Number 4 April 2021

Responsible Institution

National Health Commission of
the People's Republic of China

Sponsor

Chinese Academy of Medical Sciences

Editor-in-Chief

QIU Guixing (邱贵兴)

Acting Director

GAO Peng (高鹏)

Editing & Publishing

Editorial Office of
Chinese Journal of Bone and Joint Surgery,
No.9, Dong Dan San Tiao, Beijing 100730, China
Tel: 0086-10-65281306
E-mail: guguanjie@126.com
http://www.cjbjs.com

Printing

Beijing Lianhehutong Color Printing Co., Ltd.

CSSN

ISSN 2095-9958
CN 10-1316/R

Copyright©2021 by the Editorial Office of Chinese Journal of Bone and Joint Surgery

No content published by the Chinese Journal of Bone and Joint Surgery may be reproduced or abridged without authorization. Please do not use or copy the layout and design of the Journal without permission.

All articles published represent the opinions of the authors, and do not reflect the official policy of the Editorial Board, unless this is clearly specified.

Contents

Commentary

A series of guidelines/consensus published to promote the development of orthopedic enhanced recovery after surgery in ChinaQIU Guixing (241)

Bibliometrics

Bibliometric analysis of literatures on osteonecrosis of the femoral head in recent ten years based on Scopus database
.....SUN Jing, WANG Liang, WANG Tiantian, et al (245)

Clinical Research

Effect of BMI on the medium and long term clinical outcomes of the mobile-bearing unicompartmental knee arthroplasty
.....GAO Huanshen, XU Xipeng, SUN Yi, et al (251)

Effect of total knee arthroplasty in treatment of Kaschin-Beck disease arthritis and correlation analysisLIU Huimin, WANG Yafei, WU Jianmin, et al (258)

Current status of blood transfusion after primary unilateral joint replacement and its influencing factorsYAN Zheng, ZHANG Jinqing, YANG Dejin (263)

Causes of revision total hip arthroplasty: an analysis of 1422 patients
.....GU Jianming, FENG Xiao, ZHOU Yixin (267)

Finite element analysis on the filling site of vascularized iliac bone flap in treatment of ischemic necrosis of femoral head
.....LI Borui, ZHAO Dewei, QIN Kairong, et al (272)

Clinical efficacy of simple posterior and posterior anterior combined approach in treatment of noncurable tuberculosis thoracolumbar kyphosis
.....MARDAN·Mahmut, YANG Wenpeng, MARDAN·Mamat, et al (278)

Study on the strategy of posterior endoscopic decompression for lumbar spinal stenosisDING Yu, ZHANG Jianjun, LU Zhengcao, et al (285)

Efficacy of multi-dimensional cross locking plate in treatment of femoral shaft nonunion after intramedullary nailing	<i>ZHANG Wei, LI Jiantao, NIE Shaobo, et al</i> (292)
Efficacy of TightRope device in treatment of distal tibiofibular syndesmosis rupture	<i>XU Xiaobin, WANG Yiqun, ZHU Wei, et al</i> (298)

Review

Advances in surgical approach for distal tibial pilon fractures	<i>ZHANG Xiangao, ZHANG Yi, WANG Zhiqiang</i> (303)
Effect of posterior cruciate ligament in total knee arthroplasty	<i>WANG Jinzi, DING Hai, CHANG Wenju</i> (310)
Review of surface modification of magnesium alloy as bone implant material	<i>QIN Haotian, WENG Jian, YU Fei, et al</i> (315)